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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/24-02/3  

URBROJ: 238-27-04-01/02-24-32 

Samobor, 16. 5. 2024. 

 

ZAPISNIK 

30. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 16. svibnja 2024. 

godine u GALERIJI PRICA, Trg Matice hrvatske 6, Samobor. 

 
 

Sjednica je započela u 17.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospoda, gradski vijećnici, kolegice i kolege, sve 

vas skupa pozdravljam, danas održavamo 30. sjednicu Gradskog vijeća koju sam zakazao u 

17.00 sati. 

Kao što je i to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim gosp. Igora Čaića da prozove 

vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ– Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Irena Franceković, Goran Gorše, Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, 

Đurđica Jančikić, Martin Komes, Darko Lisec, Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, Marko 

Požgaj, Mihaela Slamar, Miran Šoić, te naknadno pristigli: Matija Hržić, Tatijana Lenart, 

Marija Lindić 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Davor Daničić – opravdao izostanak, Nika Fleiss – opravdala izostanak, Željko 

Mataušić, Zvjezdana Sečen – opravdala izostanak, Željko Stanec – opravdao izostanak 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 13 vijećnika, a 8 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 30. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Davor Bošković, Martina Kovačić, Jelena Sirovica, Aleksandar Mixich, 

Zrinka Breglec - pročelnici Grada Samobora 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, voditeljica Jedinice za unutarnju reviziju 

- Mirna Sokolić Grlević, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 
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+*yqw*azn*xdA*pyi*xaD*mDo*Bjq*xii*zDf*fsc*zew*- 
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- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

- Renato Raguž, direktor trgovačkog društva Komunalac d.o.o.  

- Antonio Širanović, direktor trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. 

- Jelena Vojvoda, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Samobor 

- Mirjana Dimnjaković, ravnateljica Gradske knjižnice Samobor 

- Martina Trošelj, ravnateljica Dječjeg vrtića Izvor 

- Dijana Ladović, zamjenica ravnateljice Dječjeg vrtića Grigor Vitez 

- Darko Šimunec, predstavnik Samoborskog sportskog saveza 

- Maja Biondić, ravnateljica Ustanove za upravljanje sportskim objektima SOS 

- Zdravko Frajt, tajnik Školskog športskog saveza Samobora i Sv. Nedelje 

- Stjepan Črnjak, predstavnik Zajednice tehničke kulture Grada Samobora  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda s 

time da predlažem da točka dnevnog reda 5. glasi: Prijedlog zaključka, a ne Prijedlog odluke 

kako piše u pozivu za sjednicu Gradskog vijeća (usklađenje naziva točke s materijalom). 

Drugo, napominjem da je na točku 6. Prijedlog odluke o donošenju V: točkastih izmjena 

i dopuna Odluke o donošenju GUP predlagač (gradonačelnica), podnio Amandman sukladno 

članku 92. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora, kojeg ste danas dobili na klupe te 

sukladno članku 94. o istom se ne glasa odvojeno već isti postaje sastavnim dijelom Prijedloga 

odluke. 

 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

Ako nema pitam tko je za ovakav prijedlog dnevnog reda? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

0. Verifikacija Zapisnika 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 28. 

ožujka 2024. godine  

1. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu 

2. Prijedlog godišnjeg izvještaja o provedbi Višegodišnjeg plana uravnoteženja korištenja 

proračunskog viška iz prethodnog razdoblja planiranog u Proračunu Grada Samobora 

za 2023. godinu i projekcijama za 2024. i 2025. godinu 

3. Prijedlog odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2023. godinu 

4. Prijedlog odluke o dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 

2024. godinu 

5. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Odvodnja Samobor 

d.o.o. za zaduživanje putem financijskog leasinga 

6. Prijedlog odluke o donošenju V. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju 

Generalnog urbanističkog plana grada Samobora 

7. Prijedlog odluke o uspostavi prijateljstva i suradnje između Grada Samobora i Grada 

Valpova 

8. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih 

ljubimaca i načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama i divljim 

životinjama 
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9. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor 

d.o.o. u svrhu izgradnje sanitarne i oborinske kanalizacije u Odvojku ulice Farkaševec 

Samoborski 

10. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra na kč.br. 1675/2, Podvrh ulica, zk.ul. 

1525, površine 13 m2, k.o. Bregana 

11. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra na kč.br. 1262, upisane kao cesta 

površine 822 m2, zk.ul. 1187, k.o. Klokočevec 

12. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč.br. 1719/1, zk.ul. Popis I, 

k.o. Cerje Samoborsko 

13. Prijedlog programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu RH na području grada Samobora za 2024. godinu 

14. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 

2023.godinu 

15. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru 

za 2023.godinu  

16. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2023. godinu 

17. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2023. godinu 

18. Godišnji izvještaj o radu i poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Samobora za 2023. 

godinu 

19. Izvješće o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice 

Samobora za 2023. godinu 

20. Izvješće o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna 

Samoborskog muzeja za 2023. godinu 

21. Izvještaj o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2023. godinu 

22. Izvještaj o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2023. godinu 

23. Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog sportskog saveza za 2023. godinu 

24. Izvješće o radu i financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim objektima 

Sportski objekti Samobor za 2023. godinu 

25. Izvješće o radu i financijsko izvješće Školskog športskog saveza Samobora i Svete 

Nedelje za 2023. godinu 

26. Izvješće o radu i financijsko izvješće Zajednice tehničke kulture Grada Samobora za 

2023. godinu 

27. Informacija o radu Savjeta mladih Grada Samobora za 2023. godinu 

28. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za 

siječanj, veljaču i ožujak 2024. godine 

29. Ostale informacije. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na verifikaciju Zapisnik 29. sjednice Gradskog vijeća koju smo 

održali 28. ožujka 2024. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 29. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 28. ožujka 2024.. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 28. ožujka 

2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na naš Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati 

pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelniku, 

zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora iz samoupravnog 

djelokruga Grada prema članku 129. Poslovnika Gradskog vijeća. 

 Ima li pitanja? 

 

 IVAN HORVAT – Imam jedan prijedlog, najbolje da ga uputim Miranu, predsjedniku 

Gradskog vijeća. Nedavno je na Stojdragi otvoren jedan spomenik, odnosno spomen ploča, 

mislim da je to iniciralo i otvorilo Društvo Žumberčana, Marko Vukasović, riječ je o Petru 

Keseriću. Rekao sam to da ide predsjedniku, on je malo stariji, on ga sigurno i poznaje. Petar 

Keserić je bio jedan od predsjednika Skupštine općine Samobor. Rekao bih da je bio vrlo 

uspješan predsjednik, naročito zaslužan za asfaltiranje onih manje važnih puteva, iako je i među 

njima bilo i jako važnih. U njegovo vrijeme asfaltiran je donji dio Samobora i asfaltirane su 

ceste po bregima našim, za što su mu ljudi jako zahvalni. Mislim da je zaslužio da ima nekakvo 

obilježje i u Samoboru, u nazivu ulice, nekog parka ili barem spomen ploču da ima u Samoboru. 

Evo, toliko, hvala.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Zapisati ćemo dobar prijedlog i dati dalje u proceduru. 

 

Konstatiram da je stigla vijećnica Marija Lindić, te je sada na sjednici nazočno 14 

vijećnika.  

 

Ima li još netko da se javlja za riječ? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Imam nekoliko pitanja, kažu da smijem dva, a imam tri 

pa možda će mi se oprostiti. Prvo pitanje je ono građevinsko, gdje mi je gosp. Bošković, mene 

zanima osobno, a mislim da i pola Samobora ako ne i više. Što će se graditi na prostoru bivše 

pekare KIara? S obzirom da je još uvijek tamo u knjigama upisana pekara, a vidimo da se srušila 

pa čujemo svašta po gradu od dvadeset do sto stanova. Zanima me, što će se graditi i na koji 

način će se riješiti prometnice? U tom smislu bih voljela nekakav odgovor. 

Drugo se odnosi na robnu kuću, već smo o tome nekoliko puta razgovarali. Navodno se 

prodaju prostori u robnoj kući, dva su prostora koja nisu u vlasništvu Grada. Moj je prijedlog 

da bi bilo jako dobro da Grad ipak to kupi na bilo koji način da se nagodi s vlasnicima, jer onda 

imamo cijelu zgradu koja nije zanemariva i tu površinu. To možemo koristiti ili za udruge ili 

za knjižnicu ili za bilo koju petu ideju koju imamo. To je nešto što bi možda u našem mandatu 

još bilo lijepo odraditi. 

Imam pitanje iz mog kruga, odnosno iz kruga Molvica. Tamo u Rakovici je onaj most 

puknuti i čeka se rekonstrukcija, svi stanovnici koji žive iza mosta (Kladje, Galgovo i dio 

Molvica) živo nas zanima na koji način ćemo ići prema gradu, s obzirom ako se taj most zatvori 

onda nemamo drugu poveznicu prema Samoboru nego moramo ići preko Svete Nedelje. Bilo 

bi jako lijepo da se onaj dio Prinčeve ulice od nekih cca šesto ili osamsto metara asfaltira 

konačno, jer bi to onda bio puno kraći put do Svete Nedelje, preko Svetonedeljskog Brega. Sada 

je nemoguće voziti po toj cesti jer je potpuno uništena. Kada će se obnavljati taj most možda 

ne bi bilo loše u tom smislu razmisliti da se taj dio Prinčeve asfaltira, a to spada pod Molvice, 

pa možda će oni biti zainteresirani da se to malo pogura. 
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PETRA ŠKROBOT – Može na prvo pitanje odgovor dati pročelnik Bošković, a onda 

ću ja.  

 

DAVOR BOŠKOVIĆ – Hvala na postavljenom pitanju. Koliko ja imam informacija 

za sada smo imali samo postupak utvrđivanja posebnih uvjeta i uvjeta priključenja. Radi se o 

zgradi, koliko ja imam saznanja, oko pedesetak stanova u četiri aneksa.  

Što se tiče samog prometa tu nisam nadležan, to eventualno kolega Mixich ako vam 

može dati nekakav konkretan odgovor na to. Kažem, za sada je to samo u povojima a radi se 

otprilike oko pedesetak novih stanova u gradu Samoboru. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem vijećnici Franceković na pitanjima i sugestijama. 

Što se tiče ovih prostora definitivno se slažem s vama da bismo svakako trebali to kupiti. Dakle, 

ne samo prostor Same, ono što bismo još voljeli prostor starog autobusnog kolodvora i prostor 

ZET-ovih garaža, odnosno onaj parking kod starih ZET-ovih garaža. To su neke lokacije koje 

bismo voljeli kupiti još u ovom periodu.  

Ono što smo poduzeli, obavili smo s jednom vlasnicom iz prostora Same više razgovora, 

nadamo se da će tu biti nešto više uspjeha u tom dijelu. Prema drugom vlasniku smo isto 

pokrenuli razgovore u tom smislu. Situacija je takva, a to znate i sami, da se najčešće vlasnici 

ne slažu s procijenjenom vrijednosti nekretnine pa je to ono o čemu možemo raspravljati na 

nekoj od sjednica sljedećeg Vijeća kada ćemo imati konkretnije odgovore od vlasnika 

nekretnina. Za sada toliko, definitivno se slažemo s vašim prijedlogom, a prokomentirala sam 

još neke naše ideje vezano na tu temu. Definitivno ćemo se potruditi riješiti to. 

Što se tiče mosta između Rakovice i Kladja, on će ići u obnovu u ojačavanje 

konstrukcije, tu je pročelnik pa može još i dodati. Plan je da se ne obustavlja promet za vrijeme 

radova na tom mostu već da promet normalno ide. Trenutno su postavljeni semafori kako ne bi 

bilo preveliko opterećenje da ne bi došlo do dodatnih oštećenja, zato se naizmjenice prometuje. 

Što se tiče Prinčeve ulice, znate da su vijećnici iz Molvica uvijek aktivni i da će vrlo 

rado podržati vaš prijedlog da se to realizira, ali sada je prioritet most, a onda ćemo vidjeti dalje. 

Zamjenik želi još nešto nadodati. 

 

 PETAR BURIĆ – Apropo same Prinčeve ulice Komunalac ima nalog da redovito 

sanira sami makadamski put kako bi se moglo normalno prometovati s tim putem. Zašto to nije 

asfaltirano do sada? Zato jer ima većih potreba na području grada, ima puno oštećenih kolnika, 

loših, gorih i bitnijih stvari koje moramo sanirati. Sam Mjesni odbor je više puta pisao prema 

Gradu da se taj dio asfaltira kako bi se spojilo, baš zato, da se može normalnije i bolje 

prometovati i brže prema Sv. Nedelji, a to bi bio i nekakav potencijalni budući obilazni pravac. 

Ono što mogu reći, ne znam zašto, ali kada građani iz grada Zagreba putuju prema Molvicama 

google maps ih baca, odnosno usmjerava ih preko Svetonedeljskog Brega, pa ćemo morati i taj 

aspekt isto tako sagledati i vidjeti s njima što se može napraviti, jer je jako puno građana zapelo 

na Svetonedeljskom Bregu, što na svetonedeljskoj strani što na samoborskoj, baš zato jer nisu 

znali. Znači gledamo to u ovom smjeru da se to riješi, kao što je i gradonačelnica rekla sanacija 

samog mosta koja je predviđena bi trebala omogućiti naizmjenično propuštanje dok se radi 

sama obnova mosta. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

  

 DARKO LISEC – Na prošloj sjednici Gradskog vijeća postavio sam pitanje 

gradonačelnici, što je s javnim prijevozom i sa studijom javnog prijevoza i bilo mi je rečeno da 

će biti u četvrtom mjesecu, a sada smo već u petom. Da li možemo dobiti kakvu informaciju 

više kada ćemo imati uvida u taj dio? 
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 Drugo pitanje, kada se kreće s produžetkom vodovodne mreže u Galgovu i u kojoj je to 

fazi? 

 Treće pitanje koje sam dobio od mještana Podgrađa. Zanima ih, što je s njihovom cestom 

koja se sada trenutačno radi? Malo su nezadovoljni. Zanima ih, što je sve obuhvaćeno, da li će 

se asfaltirati cesta u potpunosti ili samo pasica, ti neki detalji samo da dobijemo uvid u projekt?  

 

 PETRA ŠKROBOT – Vezano uz javni prijevoz u tijeku je vrednovanje ponuda, dakle, 

natječaj je zaključen u smislu prikupljanja ponuda, radi se na vrednovanju ponuda. Ono što smo 

rekli da će biti prezentacija vezano uz linije i taj dio, odlučili smo kada vidimo kako će proći 

natječaj i kada se završi sva procedura i kada se donese odluka o odabiru prijevoznika onda 

napraviti prezentaciju svih detalja vezano uz javni prijevoz. 

 Ono što ste postavili pitanje vezano uz produžetak vodovodne mreže na području 

Galgova. Je li to mislite vezano uz onaj dio uz Šljuku? Ok, zamjenik je danas bio na sastanku 

u ViO-u pa može podijeliti informacije po tom pitanju. 

 

 PETAR BURIĆ – Da se nadovežem po pitanju vodovoda, odnosno Šljuke, klasika kao 

što je bilo i prijašnjih godina tako i sada, vodovod je spao na naša leđa. Uvidjeli smo mogućnost 

prijave samog vodovoda za dodjelu bespovratnih sredstava, tako da ćemo definitivno prijaviti 

taj vodovod, da eventualno pokušamo izvući neka bespovratna sredstva kako bi nam se olakšala 

sama izgradnja toga. Tu su potrebne neke tehničke stvari vezano uz ViO pa smo danas to s 

njima pregovarali na koji način da sebi pojačamo poziciju u samom natječaju. Što se tiče 

projekta, što se tiče dokumentacije, što se tiče svega mi imamo sve spremno. Znači, mi možemo 

nabavu pokrenuti sutra, ali ukoliko postoji mogućnost kroz sljedećih mjesec dana ili dva, bi se 

trebao otvoriti natječaj pa bi ipak voljeli aplicirati ako možemo dobiti neka bespovratna sredstva 

da si olakšamo, to bi bilo ipak lijep. 

 

 ALEKSANDAR MIXICH – Isto vezano za vodovod u Galgovu, dobili smo prošli 

tjedan i građevinsku dozvolu koja je bila recimo zadnja stvar koja nam je falila, tako da sada 

stvarno imamo sve kao što je i zamjenik gradonačelnice rekao. 

 Vezano za cestu u Podgrađu, tu je stvar jasna, mi smo tamo u neposrednoj blizini 

napravili tri ceste, Falašćak – Galgovo, Sveti Martin od groblja do pošte, Konščica, i 

jednostavno moramo voditi računa da sredstva trošimo na cijelom teritoriju grada. Oni su po 

meni dobili više nego dovoljno, sa šesto pedeset metara pješačke staze koja će stvarno 

impresivno izgledati s onim još velikim potpornim zidom i kompletna javna rasvjeta. Tako da 

je stvarno moj stav tu čvrst da su dobili stvarno više nego dovoljno za ovu godinu. Naravno, 

znamo u kakvom je stanju cesta, vodit ćemo računa u nekom sljedećem proračunskom razdoblju 

da napravimo izvanredno održavanje te ceste.  

 

PETRA ŠKROBOT – Mogu samo nešto dodati, što se tiče samog Podgrađa tamo 

idemo u završnu fazu uređenje Društvenog doma uz ovaj projekt koji je trenutno aktualan. Tako 

da na području Podgrađa stvarno je aktivnost na jednoj razini i završavamo te projekte. Naravno 

da smo u komunikaciji s predsjednikom Mjesnog odbora i s nekim mještanima i zajedno s njima 

dogovaramo daljnju dinamiku radova i neke daljnje planove.   

 

ALEKSANDAR MIXICH – Znao sam od prvog dana kada ćemo mi krenuti s tom 

pješačkom stazom što će biti, e sada kada ste već tu pa što ne bi još napravili cestu. Vrijednost 

te pješačke staze je cca tristo pedeset tisuća eura. Moja kolegica Jelena jako dobro zna da 

moramo voditi računa o prihodima i rashodima. Znači, to bi stvarno bio preveliki zalogaj u 

ovom trenutku i moramo biti svjesni te realnosti. Osobno ću kao pročelnik voditi računa da se 

u bilo kojem sljedećem proračunskom razdoblju napravi izvanredno održavanje te prometnice. 
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PETAR BURIĆ – Samo apropo same pješačke staze u samom Podgrađu bilo je jako 

puno upita i po samom onom mostiću koji se nalazi iznad potoka, naravno i taj dio će biti 

riješen. Znači pješačka staza iz Podgrađa će biti spojena na postojeću stazu putem montažnog 

mosta, odnosno metalnog montažnog mosta na staru stazu koja se nalazi u Dolcu Podokićkom. 

 

Predsjednik konstatira da je stigao vijećnik Matija Hržić, te je sada na sjednici 

nazočno 15 vijećnika.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Evo, nastavno na ove teme koje su se otvorile 

prethodno postavila bih pitanje vezano uz Mirnovečku, zapravo onu točku o kojoj smo već 

razgovarali na proteklim sjednicama Gradskog vijeća, kod pekare, znate na koju dionicu ceste 

mislim, pa smo tu imali određene projekte. Zanima me u kojoj je to fazi? S obzirom na sve ovo 

što se događa, a Mirnovečka je vrlo frekventna cesta, apsolutno zahtjeva takav zahvat, pa me 

zanima u kojoj je to fazi. 

Još bih se isto nadovezalo na to područje, ako nas možete izvijestiti, vezano uz radove, 

odnosno natječajni postupak za školu u vojarni. U kojoj je to fazi i kada možemo očekivati 

završetak natječajnog postupka, pa čisto da se ono čuje kada se mogu očekivati budući radovi?  

 

ALEKSANDAR MIXICH – Za Mirnovečku mogu reći da je za taj dio Prometi fakultet 

napravio analizu, studiju s nekoliko varijantnih rješenja. Ne možemo se u ovom trenutku 

odlučiti niti za jedno, baš vezano za lokalitet pekarne i kako će oni napraviti neko tehničko 

rješenje uklope. Znači mi moramo njih čekati s tim varijantnim rješenjima da vidimo kako ćemo 

optimalno mi napraviti svoje raskrižje. Bile su opcije i rotor i semafor, ali u ovom trenutku još 

nismo donijeli odluku. 

 

PETRA ŠKROBOT – Natječaj je završen, vrednuju se ponude, pristiglo je petnaest 

ponuda što je jako dobro. Ukoliko neće biti žalbi ili nekih zastoja u daljnjem procesu nakon 

odluke o odabiru u ljetnim mjesecima bi trebali krenuti radovi. Dakle, nadamo se što prije, cilj 

je do kraja šestog mjeseca, a teško je predvidjeti zbog mogućnosti žalbe u tim procesima. U 

postupku smo vrednovanja ponuda i uskoro će se zaključiti taj dio i nadamo se do kraja lipnja 

početak radova. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Prije svega želim čestitati svima na izbornim rezultatima koje su 

ostvarili na parlamentarnim izborima. 

Imam samo jedno kratko pitanje vezano za punjače za električne automobile koji su bili 

postavljeni na stupove javne rasvjete, a koji su vrlo brzo skinuti. Zanima me, kolika je cijena 

bila tih punjača i razlog je to prije cca mjesec, mjesec i pol skinuto sa stupova javne rasvjete? 

 

PETRA ŠKROBOT – Vezano za punjače, oni su išli također u sklopu projekta preko 

Fondova EU, bio je to pilot projekt. Ono što je sporno, dobili smo dopis od HEP-a, a bilo je 

sporno vezano uz tarifne modele i tarife koje oni koriste i zapravo je HEP zatražio uklanjanje 

tih punjača. Mi bismo voljeli nastaviti cijeli projekt, ali ono što smo iskomunicirali s odjelom i 

s ljudima koji se time bave da bismo radije u ovom trenutku išli na brže punjače. Tako da ćemo 

u narednom periodu izvijestiti o tom daljnjem projektu. Dakle, ovo je bio pilot projekt s HEP-

om bismo još dalje trebali razraditi vezano uz tarifne modele ukoliko bi se još postavljali ovi 

sporiji punjači na stupove javne rasvjete. Trenutna varijanta i nakon provedenog pilot projekta 
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i provedenih analiza i razgovora s poduzećima koji se s time bave sugestija je postavljanje bržih 

punjača.  

 

Predsjednik konstatira da je stigla vijećnica Tatijana Lenard, te je sada na sjednici 

nazočno 16 vijećnika.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema, zaključujem Aktualni sat.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda – Prijedlog godišnjeg izvještaja 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

  

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u ime 

predlagatelja obrazloži navedenu točku, te da odmah da obrazloženje i za drugu točku dnevnog 

reda. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki jedan i dva dnevnog reda, 

a koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Imam samo pitanje u vezi ove donacije za školu u Bregani, 

s obzirom da je ta donacija došla prije dvije ili tri godine, tako nešto, možda i više. Tu su sve 

sami ekonomisti, zajedno samom, znate da je godišnja inflacija jako velika. Zanima me, da li 

smo stvarno morali čekati pet godina da to potrošimo? Na kraju će ta vrijednost biti u pola 

manja. 

Grad će financirati izgradnju te dvorane ili što li već bude, gdje će biti utrošeni ti novci. 

Po meni predugo čekamo, eto samo to. Možda na neki način da se ti novci ukamate ili bilo što 

jer je šteta da oni gube na vrijednosti. 

 

Vijećnik Marko Matijaščić priča iz klupe bez mikrofona, pa se isto ne unosi u 

zapisnik. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – To je samo primjedba, možda smo se trebali ubrzati u 

tome, jer novac gubi vrijednost svake godine, a već dugo stoji. 

 

JELENA SIROVICA – Novici su uplaćeni dio krajem dvije i sedamnaeste, dio krajem 

dvije osamnaeste godine. Novci nebitno na koji račun sjednu od škole ili Grada oni se moraju 

proslijediti na gradski račun gdje cijelo vrijeme stoje i, eto, skupljaju pasivnu kamatu koja je 
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minimalna. Znači, proračunska ograničenja su takva, donacija sama po sebi nije bila 

namjenska, donator je inzistirao samo da se utroši za potrebe škole. Školski odbor i sama škola 

su odlučili da bi oni htjeli novu dvoranu. Kada je zaživjela prvi put ta ideja, mislim, prvi puta 

u to vrijeme kada su došli novci, odmah se pristupilo nekim idejnim projektima koji su već 

onda rađeni. Sada kada se otvorila mogućnost prijave na EU fondove i kada smo dobili 

sufinanciranje za dogradnju škole i za tu dvoranu, vjerujem da bez obzira što možda neće biti 

ti novci od škole dostatni za opremanje, a za što je izvorna namjena bila, ali ćemo sada 

zaokružiti cijeli projekt kako treba. Mi nismo do sada jednostavno imali prilike da baš tako 

veliki projekt vlastitim sredstvima izrealiziramo prije. 

 

PETRA ŠKROBOT – Uglavnom je sve rečeno, škola se opredijelila za što želi utrošiti 

ta sredstva i naravno da mi nismo tu intervenirali u tom smislu.  

Što se tiče projekta sada su stvoreni svi uvjeti da idemo u realizaciju tog projekta, dakle, 

dogradnja škole u Bregani i izgradnja sportske dvorane. Gotovo pet milijuna eura smo uspjeli 

ostvariti iz Fondova EU, a ostatak ćemo iz proračunskih sredstava. Tako da se napokon ide u 

realizaciju tog projekta. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja?  

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog godišnjeg 

izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Godišnjeg izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog godišnjeg 

izvještaja o provedbi Višegodišnjeg plana uravnoteženja korištenja proračunskog viška iz 

prethodnog razdoblja planiranog u Proračunu Grada Samobora za 2023. godinu i projekcijama 

za 2024. i 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog godišnjeg 

izvještaj o provedbi Višegodišnjeg plana uravnoteženja korištenja proračunskog viška iz 

prethodnog razdoblja planiranog u Proračunu Grada Samobora za 2023. godinu i projekcijama 

za 2024. i 2025. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 
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GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

 

o provedbi Višegodišnjeg plana uravnoteženja korištenja proračunskog viška iz prethodnog 

razdoblja planiranog u Proračunu Grada Samobora za 2023. godinu i projekcijama za 2024. i 

2025. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Godišnjeg izvještaja o provedbi Višegodišnjeg plana uravnoteženja korištenja 

proračunskog viška iz prethodnog razdoblja prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o raspodjeli 

rezultata Grada Samobora za 2023. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

ODLUKU 

 

o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda – Prijedlog zaključka o davanju 

suglasnosti trgovačkom društvu Odvodnja Samobor d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu Odvodnja Samobor d.o.o. za zaduživanje putem 

financijskog leasinga. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Odvodnja Samobor d.o.o. za zaduživanje putem 

financijskog leasinga, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zaključka o davanju suglasnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o donošenju 

V. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Generalnog urbanističkog plana grada 

Samobora. 

Molim gđu Martinu Kovačić, pročelnicu Upravnog odjelu za gospodarstvo, razvoj i 

projekte Europske unije, da u ime predlagatelja obrazloži navedenu točku. 
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MARTINA KOVAČIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Moram početi s time da ću biti protiv ove točke dnevnog 

reda i donošenja te točke iz nekoliko razloga. Ta točka se povlači u zadnje tri ili četiri godine, 

znači početa je još u doba prijašnjeg Gradskog vijeća pa se pripremala ali na kraju nikada nije 

došla do Gradskog vijeća, gosp. Džepina je bio tada pročelnik tog odjela. Ta točka je povučena 

s prve ili druge sjednice našeg Vijeća, pa smo sada proveli sve te postupke međuvremenu i 

odlučili smo se da idemo u takve izmjene.  

 Samo ću obrazložiti par stvari zbog kojih ja mislim da bi morali zastati s tom izgradnjom 

i promjenama planova koje smo nekada donijeli, pa ih sada mijenjamo u korist investitora. 

Znači, mi sada u Gradu radimo sve u korist investitora, a ne radimo ništa u korist građana i 

grada Samobora. To ništa možda grubo zvuči, ali sami ste svjedoci sve većih gužvi u gradu, sve 

manjeg broja vrtića i škola, bez obzira što se trudimo sagraditi nove vrtiće, stalno nam ih fali, 

stalno se grade stanovi, stalno se ljudi doseljavaju, a mi i dalje izlazimo u susret investitorima 

kojima je cilj smo sagraditi, prodati i zaraditi. Na nama je da brinemo o tome gdje će ta djeca 

ići u vrtić, gdje će ljudi prometovati po ulicama gdje će se parkirati, na koji način će provoditi 

svoj društveni život u gradu. Trenutno, mislim da, je u izradi novi prostorni plan kojim se 

pokušava vjerojatno ove postojeće zone GUP-a i svega proširiti, nisam stručnjak za to područje 

pa to možda krivo govorim, ali znam da vaše kolegice imaju pune ormare zahtjeva građana za 

prenamjenu površina iz poljoprivrednih u građevinske. Međutim, ovim izmjenama se radi o 

puno jačim investitorima nego što je to možda neka privatna osoba, pa se tako ponovno ponavlja 

smanjenje zelene površine uz Betonku, što u konačnici znači da šoping centri koji su na ulazu 

u Samobor će moći proširiti svoja parkirališna mjesta za pet metara prema Betonki. Ne znam, 

ako ste u zadnje vrijeme prolazili subotom po tom području nemoguće je prometovati, kolona 

je od „Y“ na ulazu u grad pa tamo do izlaza prema Šmidhenu. Znači došlo je vrijeme da se 

Betonka proširuje, a mi ćemo ju sada na ovakav način suziti, odnosno možda ju nećemo suziti, 

rekla mi je kolegica Jelinčić da imamo mi još prostora za proširivat Betonku, ali to znači da 

ćemo ostati bez zelenog pojasa. Nekada kada ste ulazili u grad Samobor, što se vrlo mali broj 

ljudi ovdje sjeća, jer su svi puno mlađi od mene, imali ste kao prvo drvored od Sv. Nedelje do 

Samobora, pa ste imali kasnije živu ogradu koja je sezala uz onaj kanal, pa svaki puta kada se 

nešto mijenja onda se to sve posiječe a ništa se novo ne gradi. Mi danas imamo asfaltni ulaz 

bez zelenila, osim onih šikara koje su ljudi zapustili. Znači, sada ulazite u grad koji je nekada 

bio zelen, on je sada sve više izbetoniran i pun automobila i mi sada i dalje izlazimo u susret 

razno, raznim investitorima i smanjujemo naš prostor življenja. 

 Druga stvar je ona velika površina koja se nalazi iza autobusnog kolodvora, tamo će 

doći neki šoping centar, nekakva IMO grupa iz Austrije je vlasnik cijele te površine, a oni su, 

mislim, bili investitori onog šoping centra u Zaprešiću, velikog, pa takav će vjerojatno doći i 

kod nas u Samobor. To je samo moja pretpostavka, jer ne znam točno što će tamo biti, ali vidjela 

sam da su oni kupili cijelu površinu koja je nekad bila u vlasništvu Mariborske banke. Ono što 

mi sada činimo, mi izlazimo u susret investitoru, povećavamo mogućnost izgrađenosti 
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površine, smanjujemo površinu zelenila, povećavamo katnost, izmičemo UPU, jer mijenjamo 

mješovitu izgradnju u gospodarsku, proizvodnu, ili već kako će se to zvati. Znači, više nemamo 

utjecaja na to na koji način će to oni unutar te zone, koja je ogromna zona, kako će se formirati 

cesta ili bilo što drugo. Ono što će još zahvatiti ovaj grad je to da smo mi prije dvije godine ili 

kad već donijeli Odluku da smanjujemo komunalni doprinos i naknadu za objekte gospodarske 

namjene, a povećavamo za stambenu izgradnju. Znači, mi se sada praktički odričemo dobrog 

dijela komunalne naknade i doprinosa dajući tim investitorima mogućnost da prenamjene taj 

prostor iz mješovite u industrijsku namjenu, pa se, eto, odričemo dobrovoljnog tog novca. 

Možda i o tome treba voditi računa u budućnosti kada se to gradi unutar ovih točkastih izmjena, 

pa još neki prostor u Bregani, neki UPU, da sada ne duljim i da vas ne zamaram. Mislim da kod 

takvih izmjena trebamo puno više misliti na građane, na grad, i na život u gradu, a manje na 

investitore koji naravno kada nešto kupe žele da ostvare svoju financijsku korist iz toga. 

 

 MIRAN ŠOIĆ –Može li kratko obrazloženje? 

 

 MARTINA KOVAČIĆ – Nastavno na ovo obrazloženje gđe Franceković voljela bih 

svima možda detaljnije razraditi točke na što se ovo izmjene točno odnose. Znači, primarno 

imamo šest inicijacija, odnosno izmjena i dopuna. Prve dvije odnose se na parcelu Špara i Texo-

a, gđa Franceković je rekla da se mi ovdje odvajamo, dajemo naše u principu. Ove izmjene i 

dopune se isključivo odnose na privatnu česticu, znači na česticu Špara i Texo-a. Što se tiče 

samog koridora ceste on ostaje isti, zelenilo i ovo sve ostaje isto i to je državna cesta koja na 

kraju, krajeva nije u našoj nadležnosti, ali ono što je Špar i Texo je sve isključivo na njihovoj 

čestici. Ovdje se također ne vidi koridor od deset metara taj zeleni pojas se smanjuje s deset na 

pet metara. Znači ne ukidamo ga skroz. 

 

Vijećnica Irena Franceković priča iz klupe bez uključenog mikrofona pa se isto ne 

unosi u zapisnik. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Moli da se ne upada u riječ, nego kada dobijete riječ možete govoriti. 

 

MARTINA KOVAČIĆ – Što se tiče zelenila vezano za izmjenu i dopunu tri, Istočno 

naselje, ovdje je bila inicijativa, a imali smo zelenu površinu koja je isključivo za parkove, 

inicijativa privatnih vlasnika tih čestica je bila da se to zelenilo ukloni. Grad kao Grad je to 

zelenilo prebacio na svoje čestice, znači, privatnici su tražili da se to isključi iz njihovog 

obuhvata. Tu smo možda radili na štetu nas, ali to površina je mogla biti za nešto drugo upravo 

smo iskoristili za zeleni dio. 

Ovo što ste spomenuli za dio iz autobusnog kolodvora, sama izmjena iz mješovite u 

gospodarsko poslovnu namjenu, što se tiče visina ili nečeg takvog sve ostaje na visinama koje 

su trenutne, znači ništa ne idemo da se ide u ne znam kakvu katnost. Što se tiče samih odredbi 

ono što sam za sada detaljno pripremila, što se tiče mješovite namjena visinu je potrebno 

uskladiti s okolnom gradnjom, primarno gospodarska i poslovna namjena, ono što je isto 

ključno, ovdje nas obavezuje da se ne mogu graditi nikakva nova skladišta niti nikakvi novi 

proizvodni pogoni. Tako da u principu odredbe gospodarsko poslovne namjene ka i mješovite 

namjene koja je bila su dosta, dosta slične. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Ja bih se još nadovezala štose tiče samih investicija na području 

grada. Dakle, nije rješenje apsolutno sve blokirati, zaustaviti apsolutno sve na području grada. 

Ovdje ima i privatnih inicijativa, dakle inicijativa građana. Kada kažete da ne mislimo na 

građane, ovdje su baš i pojedinci, dakle skupina građana u Istočnom naselju je podnijela zahtjev 

za svoj dio. Dakle, tu su zelene površine stavljene na gradske čestice kao što je i pročelnica 

istaknula. Ova izmjena u Bregani je također inicijativa pojedinca, dakle građana grada 



14 
 

Samobora. Nije sve da se veže uz Špar ili investitore, a ono što je bitno u nekom trenutku se 

spominjalo da se dira koridor ceste Betonke. To nikako nije točno, koridor ceste je zaštićen i 

on ostaje takav kakav je, kako je i predviđeno PP. Tako da je to bitno istaknuti, slažem se da 

trebamo čuvati i površine i tu je zato pokrenut cijeli postupak izmjena Prostornog plana jer je 

preko tisuću zahtjeva građana grada Samobora nagomilano kroz vrijeme jer se već kasni s nikim 

procedurama. Slažem se, trebamo čuvati prostor, trebamo štiti naš grad i to će se sigurno u 

suradnji sa strukom napraviti u ovim cjelovitim izmjenama prostornog plana koji nam predstoji. 

 Što se tiče ovog što ste spominjali komunalnu naknadu i komunalni doprinos, to se 

odnosi na zone van centra grada, nikako ne prva zona i ovaj središnji dio grada, već van centra 

grada. Ideja je bila da se motivira da se tamo grade objekti da se rastereti sami centar grada. 

Dakle, komunalna naknada i doprinos u prvoj zoni nije diran. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Samo bih postavila pitanje vezano uz potencijalnu 

daljnju proceduru pojedinih tih projekata. Što slijedi nakon ovoga za pojedinog investitora i 

slično? Dakle, ovo je sada konačno i mogu ići u ishodovanje dozvole. Zanima me, da li je ovo 

konačno za potencijalnog investitora i da li on može krenuti dalje? Znači, to je to, u redu.     

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Znači, to pričamo o onoj parceli iza autobusnog kolodvora koja je, 

ako se ne varam, barem po petim točkastim izmjenama prije tri godine bila oko devet hektara 

pa se četiri i pol prenamjenjuje. Pitanje za gosp. pročelnika Boškovića, vjerujem da on ima 

saznanja. Znači, tamo je u planu izgradnja stambenih zgrada, a konkretno me zanima, a vi imate 

sigurno projekcije. Za koliko ljudi se grade stanovi tamo? 

 

 DAVOR BOŠKOVIĆ – Na žalost, nemam informacije što će se točno graditi i koliko 

novih stanova tamo, stvarno nemam. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

donošenju V. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Generalnog urbanističkog plana 

grada Samobora. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (12 

„za“, 1 „protiv“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

ODLUKU 

 

o donošenju V. točkastih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Generalnog urbanističkog plana 

grada Samobora, u tektu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o donošenju V. točkastih izmjena i dopuna Odluke prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedma točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o uspostavi 

prijateljstva i suradnje između Grada Samobora i Grada Valpova. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o uspostavi 

prijateljstva i suradnje između Grada Samobora i Grada Valpova. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o uspostavi prijateljstva i suradnje između Grada Samobora i Grada Valpova, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o uspostavi prijateljstva i suradnji prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu 

postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama i divljim životinjama. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim životinjama i divljim životinjama. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim 

životinjama i divljim životinjama, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca priža e ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje 

sanitarne i oborinske kanalizacije u Odvojku ulice Farkaševec Samoborski. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje sanitarne i 

oborinske kanalizacije u Odvojku ulice Farkaševec Samoborski. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje 

sanitarne i oborinske kanalizacije u Odvojku ulice Farkaševec Samoborski, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o ukidanju 

statusa javnog dobra na kč.br. 1675/2, Podvrh ulica, zk.ul. 1525, površine 13 m2, k.o. Bregana. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o ukidanju 

statusa javnog dobra na kč.br. 1675/2, Podvrh ulica, zk.ul. 1525, površine 13 m2, k.o. Bregana. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa javnog dobra na kč.br. 1675/2, Podvrh ulica, zk.ul. 1525, površine 13 m2, 

k.o. Bregana, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statusa javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 
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AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa javnog dobra na kč.br. 1262, upisane kao cesta površine 822 m2, zk.ul. 1187, 

k.o. Klokočevec. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Pogledala sam u katastru gdje je ta parcela od osamsto i 

nešto kvadrata, to je kada se spuštat s autoputa u Bobovici i na onom zavoju izlazite na onu 

cestu koja se sada spaja na RC, novo na desno, a na lijevo idete prema Betonki. Tamo je neka 

firma kupila parcele na samom tom zavoju, a između toga je bio taj put od osamsto i nešto 

kvadrata koje će sada Grad staviti u svoje vlasništvo i onda će to prodavati. Imali smo jednu 

sličnu situaciju prije par godina tamo negdje kod vojarne gdje je isto nešto bilo javno dobro put 

gdje se ukidala namjena javno dobro put i postalo je vlasništvo Grada Samobora i onda je to 

Grad prodao nekome tko je tamo objedinjavao svoje parcele, pretpostavljam da će i ovdje ta 

firma koja je vlasnik prije i poslije parcela, a zato se to vjerojatno i ukida, oni će tražiti od Grada 

da kupe tu parcelu. Zanima me, ta parcela puta je nekad prije oduzeta nekom privatnom da bi 

se proglasila javnim dobrom putom, sigurno nije bila u vlasništvu Grada Samobora. Da li će 

prijašnji vlasnici te parcele dobiti odštetu i da li su ju dobili ili ćemo ju kao takvu prodavati kao 

gradsko vlasništvo? Samo vas molim da u Gruntovni provjerite tko su bili vlasnici prije i da li 

su obeštećeni za to što je njihova parcela proglašena javnim dobrom putom. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ovo ćemo zapisati i provjeriti. 

Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa javnog dobra na kč.br. 1262, upisane kao cesta površine 822 m2, zk.ul. 1187, 

k.o. Klokočevec. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa javnog dobra na kč.br. 1262, upisane kao cesta površine 822 m2, zk.ul. 1187, 

k.o. Klokočevec, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o ukidanju statusa javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč.br. 1719/1, zk.ul. Popis I, k.o. Cerje Samoborsko. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 
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- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o ukidanju 

statusa javnog dobra na dijelu kč.br. 1719/1, zk.ul. Popis I, k.o. Cerje Samoborsko. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu kč.br. 1719/1, zk.ul. Popis I, k.o. Cerje Samoborsko, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o ukidanju statusa javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH na području 

grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa korištenja 

sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH na području grada 

Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH na području 

grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 
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AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda – Izvješće o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023.godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju Programa 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023.godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023.godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst zaključa o prihvaćanju Izvješća o izvršavanju Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023.godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023.godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023.godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst zaključa o prihvaćanju Izvješća o izvršavanju Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 
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AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda -Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2023. godinu. 

Gosp. Renato Raguž, direktor td Komunalac, je tu ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Komunalac, vidim da se ostvarili dobit od pet tisuća eura, 

ove godine ste konačno u plusu, a to je čista mala računovodstvena mahalojka, hoćemo malo 

plus, malo minus. Nije Komunalac osnovan zato da bude profitabilan, pa onda ne treba puno 

govoriti o rezultatima. Mene više muči tu je rečeno da na odborima nije bilo primjedbi, to nije 

istina, na Odboru za komunalne djelatnosti, bilo je primjedbi oko ilegalnih odlagališta otpada 

od kada smo uveli zaključavanje kanti za smeće, odnosno kontejnera, povećao se broj ilegalnih 

odlagališta u gradu i mislim da je neka cifra od cca sto trideset i nešto tisuća eura potrošeno za 

saniranje ilegalnih odlagališta. Rečeno je da mi kao Grad nemamo mogućnosti staviti kamere 

tamo na ta mjesta da bi mogli kazniti građane koji ilegalno odlažu otpad. Znači, mogli bi 

eventualno posnimati registarske oznake automobila, na tom odboru je bio rečeno da mi 

nemamo kao Grad tu mogućnost, to je naš službenik za sigurnost rekao da to ne može. Međutim, 

Grad Varaždin je uveo upravo takvu praksu i postavili su zvanične kamere na takva mjesta i 

uredno šalju kazne građanima koji tamo odlažu otpad. Tako, mislim, da bi možda u tom smjeru 

ipak mogli donijeti neku takvu odluku jer mislim da nam nije u cilju da nam se grad zameće sa 

smećem. To je samo moja sugestija, odnosno kolege koji je bio na tom odboru i koji si je dao 

truda da potraži koji gradovi su uveli takvu mjeru da i mi uvedemo takvu mjeru, kamera na 

ilegalnim odlagalištima i snimanje registarskih oznaka i kazni za takav prekršaj.       

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

PETRA ŠKROBOT – Možda da direktor malo objasni po pitanju kamera i odlagališta, 

jer smo razgovarali o tome.  

 

RENATO RAGUŽ – Vezano uz kamere i postavljanje kamera na pojedine lokacije u 

gradu Samoboru, prvo ću reći što se tiče čišćenja divljih deponija. To se radi čitav niz godina u 

programu vezanom uz održavanje komunalne infrastrukture u gradu Samoboru i ima određena 

stavka i to se uredno zadnjih desetak godina fakturira. Mi čistimo divlje deponije, i prije 

uvađanja otpadomjera, s uvađanjem otpadomjera to se nije, prema našim podacima, povećalo. 

To je uobičajena pojava kod određenog broja građana koja se kontinuirano dešava. Znači, što 

se tiče naših podataka vezano uz sustav oko devedeset dva posto građana je prihvatilo sustav, 

samo osam posto građana nije do sada koristilo sustav. Mi smo podijelili u ovih šest mjeseci 

oko četiristo petnaest kazni, bez ono nekorištenja sustava otpada. 

Što se tiče kamera, mi imamo kameru ugrađenu na reciklažnom dvorištu koja snima 

tablice i tu samo također izdali nekoliko kazni. Znači, Komunalac Samobor nema ovlasti 

izdavanja kazni vezano uz divlja odlagališta i divlje deponije, te informacije se prenašaju dalje 
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prema Gradu, prema komunalnom odjelu, koji onda pomoću komunalnih redara kreće dalje u 

kažnjavanje takvih osoba. 

Što se tiče samih postavljanja kamera, znači vi ako i postavite kameru i snimite neku 

osobu, imali smo sastanak s policijom i oni su rekli da policija nema sustav identifikacija osoba 

gdje se može vidjeti tko je ta osoba, da im vi date sliku pa da će vam policija dati informaciju 

tko je ta osoba da mu možete dati kaznu. Znači, kazne koje dijeli Grad Samobor se ne odnose 

na pojedince na individualne osobe, jer ih Grad Samobor ne može identificirati, Grad Samobor 

ne zna tko su te osobe koje bace smeće. Dakle, može se jedino identificirati ona osoba koja 

dođe s autom pa se onda pomoću registarskih tablica prema policiji pa policija može dostaviti 

tu informaciju. Niti Grad Samobor niti Komunalac nema sredstva i mogućnosti da bi vršio 

nekakvo raspoznavanje takvih osoba. 

Grad Zagreb je, kao što znate, postavio kamere pa je dijelio određene kazne, sve su te 

kazne pale na sudu jer nisu bili u skladu sa zakonskim odredbama, pogotovo vezano uz GDPR 

i Zakonu o gospodarenju otpadom. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o 

poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o., Ulica 151. 

samoborske brigade HV 2, Samobor, za 2023.  godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2023. godinu. 

Gosp. Širanović, direktor Odvodnje Samobor je tu, pa ako će biti pitanja stoji na 

raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o., Ulica 

151. samoborske brigade HV 1, Samobor, za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Godišnji izvještaj o 

radu i poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Samobora za 2023. godinu. 

Ravnateljica gđa Jelena Vojvoda je tu, ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Htjela bih ovim putem samo pozdraviti i čestitati gđi 

Vojvodi na silnom trudu Pučkog učilišta, dala nam je izvješće na stro trideset šest stranica. 

Imali su toliko aktivnosti da ih se ne može sve niti pobrojiti. Ovim putem im čestitam, da ne bi 

ispalo da ih samo prozivam, mislim da su se stvarno potrudili, ne samo oni već i Gradska 

knjižnica, Samoborski muzej. Posebno bih pozdravila ravnateljice dječjih vrtića koje su zajedno 

s Udrugom Mladost izvele sedamsto djece na gradski trg i šarmirale nas ljepotom djece s tom 

malom predstavom. Svima čija izvješća sada slijede želim čestitati na radu u prošloj godini.  

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Godišnji izvještaj o 

radu i poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Godišnji izvještaj o radu i poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Samobor 

za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 



23 
 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice Samobora za 2023. godinu. 

Ggđ Mirjana Dimnjaković, ravnateljica Gradske knjižnice Samobor je tu s nama ako će 

biti kakvih pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju 

Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske 

knjižnice Samobor za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda – Izvješće o izvršenju 

Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 

2023. godinu. 

Gđu Nikolina Puljić Glasnović, ravnateljica Samoborskog muzeja, se ispričala zbog 

nedolaska, ako će biti pitanja iste ćemo uputiti u pisanom obliku. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Zanima vas kada će biti gotova Vila Allnoch? 

 

 MARTINA KOVAČIĆ – Radovi na Allnochu, što se tiče konstruktivne obnove je 

prvi šesti, to je specifičan projekt s obzirom da imamo konstruktivnu i cjelovitu. Radovi na 

konstruktivnoj su nam do prvog šestog i ugovoreni su radovi na cjelovitoj obnovi i tamo je 
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rok početak devetog mjeseca. Vjerujem da će ta dinamika biti ispoštovana i da će u devetom 

mjesecu Vila biti gotova. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju 

Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 

2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana i 

godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda – Izvještaj o 

poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2023. godinu. 

 

Gđu Martina Trošelj, ravnateljicu Dječjeg vrtića Izvor je tu nazočna pa ako će biti 

pitanja stoji na raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o poslovanju 

Dječjeg vrtića Izvor za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2023. godinu, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
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AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda – Izvještaj o 

poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2023. godinu. 

Gđu Dijana Ladović, zamjenicu ravnateljice Dječjeg vrtića Grigor Vitez je nazočna na 

sjednici pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o poslovanju 

Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2023. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda – Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Samoborskog sportskog saveza za 2023. godinu 

Zamjenik gosp. Gaće je tu, ako će biti pitanja može dati odgovor.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Samoborskog sportskog saveza za 2023. godinu 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  
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ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog sportskog saveza, za 

2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda – Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor za 

2023. godinu. 

Gđa Maja Biondić, ravnateljicu Ustanove, je nazočna pa ako će biti pitanja može dati 

odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Imam pitanje za ustanove. Tamo imamo onaj lijepi objekt 

na Vugrinščaku koji funkcionira dva mjeseca u godini. Zanima me, da li sama Ustanova ili 

možda članovi Upravnog vijeća, tu sigurno ima vijećnika koji su u Upravnom vijeću, da li se 

razmišlja o tome da se upogoni tristo šezdeset pet dana taj objekt ili moramo samo čekati toplo 

vrijeme i kupanje? Žalosno je da to tako tamo stoji prazno cijelu godinu, govorim o prostoru, a 

kafić je nešto što ne mora raditi, ako ne mora, ali prostor je takav da se možda može upogoniti 

cijelu godinu. Možda da se zatvori bazen, možda da se grije voda, bilo što. Znači, ako si u 

upravnom vijeću u svakom slučaju možda bi bilo dobro da se neka takva rasprava provede pa 

da date prijedlog Gradu da izdvoji neke novce da se to konačno tamo iskoristi. Vikendima ima 

tamo puno ljudi i svi gledaju zašto je to zatvoreno, pa možda ne bi bilo loše da se o tome povede 

neka rasprava.   

 

MAJA BIONDIĆ – Zahvaljujem vam na prijedlogu, iako je takvih ideja već bilo. Mi 

smo pokušali jednom prilikom otvoriti nešto ranije sezonu, krenuli smo u petom mjesecu, 

kupača uopće nije bilo, došla su dva ili tri atlonca. Produžili smo sezonu te godine, na početku 

nove vlasti je to bio njihov prijedlog, ali uopće nije bilo zainteresiranih. Mi smo bili nakon 

mjesec dana nakon sezone pokazalo se da su se tri ili četiri kupača pojavila. 

Što se tiče zatvaranja o tome smo isto tako razgovarali o tome, mislim da bi to trebalo 

malo više strateški sagledati, malo opširnije zato kada smo tako nešto predlagali Konzervatori 

kažu da s obzirom na povijest Vugrinščaka to bi bilo jako šteta. To je jedini objekt, po mom 

saznanju, u Europi pa bi to bila velika šteta zatvarati i nagrditi s nekim staklenim stijenama koje 

su bile u našem planu, ali opet kažem razmotrit ćemo i zahvaljujem se još jednom na vašem 

prijedlogu. 
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MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

PETRA ŠKROBOT – Mogu samo nešto nadodati. Gđa Vesna koja radi u našem odjelu 

je čak radila jedan rad po pitanju zatvaranja bazena na Vugrinščaku i to nije baš jednostavan 

zahtjev, pogotovo nemoguće ga je izvesti, ne samo zbog izvođenja radova već i ovog dijela koji 

je ravnateljica spomenula. Dakle, mi kada smo radili ovu obnovu objekta sve je išlo pod 

konzervatorskim nadzorom, oni imaju posebne uvjete i posebne zahtjeve vezano uz sam objekt 

i samo kupalište. Ono što je i ravnateljica rekla, definitivno smo razmatrali varijante za prostor, 

mislim da je vijećnica Franceković mislila i na sami objekt, ne samo konkretno na bazen. Tu je 

taj kafić koji radi u ljetno vrijeme, a koliko imam informaciju iz Upravnog vijeća i iz razgovora 

s gospodinom koji je ušao u najam na prostor uz bazen, da jednostavno sa zatvaranjem sezone 

padne broj posjetitelja i nije isplativo uopće da ima otvoren taj drugi period godine kafić. Evo, 

to su neke informacije koje imam, gosp. Matijaščić je isto tamo u Upravnom vijeću angažiran 

oko toga, pa možda vam i on može dati neke detalje još. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ – Mislio sam se uključiti na kraju ove točke da ja osobno 

pohvalim rad, budući da sjedim u tom Upravnom vijeću, pa bi bilo logično pohvaliti tu 

ustanovu. 

Što se tiče samog objekta i Vugrinščaka morate uzeti u obzir da je godinama stajao u 

stanju kakvom je stajao i konačno smo pokrenuli akcije koje su dovele do toga da danas 

Vugrinščak i sam objekt, ne znam da li ste prolazili unazad par dana pored kupališta, pergola 

je također u izradi i biti će gotova do prvog šestog. Cijela ta priča uz sadnju stabala uz šminkanje 

samog objekta, uz ugostitelja kojeg pohvaljujem i ovim putem, sada konačno ima smisla. Ono 

što je gđa Biondić rekla, pokušali smo pretprošle godine produžiti malo samo sezonu do 

petnaestog devetog, prethodne godine i do kraja devetog mjeseca nije imalo apsolutno nikakvog 

utjecaja.  

Što se tiče objekta on ima sva prava po ugovoru raditi tristo šezdeset pet dana u godini. 

Naravno da čovjek koji je ušao u nepoznato i koji tek stvara nekakvu priču ne može sam sebi 

dozvoliti neko ulaganje u prvoj godini. Vjerujem da ćemo u dobroj komunikaciji s njime možda 

doći do toga da se uloži i u samo terasu, da se terasa zatvori. Konzervatori nam tu rade apsolutno 

veliki problem, ako ste u prvoj godini malo pogledali troškovnik koji smo odraditi, ljudi moji 

kada vi vidite koliko se plate jedna vrata zato jer je Konzervator rekao da baš ta vrata moraju 

biti, onda svaka daljnja priča staje. Puno se toga napravilo, promijenili smo krov iznad bunara, 

ušminkali sami objekt, imamo sve neke temelje da bi možda i grijali tu vodu, ali onda gubimo 

onu čar, kada se vi bacite na šesnaest stupnjeva u vodu i kada vas ćopi herc, onda postajemo 

kao i svi drugi, ovako smo ipak prepoznatljivi. Obratite malo pozornost na pokazatelje , prošla 

godina je bila rekordna, usporedite unatrag par godina koliko je Vugrinščak zaradio u samoj 

sezoni. Mislim da je to dobar pokazatelj da se radi dobra priča, a sada što se bazena tiče gradit 

ćemo ih, siguran sam, možda ne tamo, možda ne zatvarati, ali vjerujem da bi Samoboru dobro 

došao jeda veliki olimpijski bazen, za naše klince i za naše starije. To nam slijedi sve u nekom 

daljnjem razdoblju. 

Ovim putem još jednom pohvaljujem gđu Biondić, imamo zaista izvrsnu suradnju, puno 

toga se napravilo, to možda nije toliko zahvalno jer se rade neke stvari koje nisu baš svakom 

vidljive, nemojte zaboraviti da smo u prvoj godini zamijenili rasvjetu u sve tri dvorane za cijenu 

koju je bivša vlast htjela napraviti u samo jednoj dvorani. Niz, niz je tu projekata, nadam se da 

ste zaista prošli kroz izvještaj i vjerujem da će iz godine u godinu ta priča ići daju Lap. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja?  

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor za 

2023. godinu. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim 

objektima Sportski objekti Samobor za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Školskog športskog saveza Samobora i Svete Nedelje za 2023. godinu. 

Gosp. Zdravko Frajt, tajnik Školskog sportskog saveza Samobora i Svete Nedelje, je tu 

pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Školskog športskog saveza Samobora i Svete Nedelje za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Školskog športskog saveza Samobora 

i Svete Nedelje, Andrije Hebranga 26a, Samobor, za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Zajednice tehničke kulture Grada Samobora za 2023. godinu. 

Gosp. Stjepan Črnjak, predstavnik Zajednice tehničke kulture, je tu pa ako će biti pitanja 

može dati odgovor. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Prije svega da pohvalim rad gđe Maje Biondić, nisam se htio samo 

radi toga dizati. 

 Sada pređimo na Zajednicu tehničke kulture, konkretno me zanima pitanje Centra 

tehničke kulture, vidio sama prije nekih par tjedana da je gradonačelnica rekla da prostor u 

Langovoj ide u rekonstrukciju, znači izgradnja, odnosno rekonstrukcija igrališta. Zanima me, 

je li postoji kakva alternativna predložena lokacija za Centar tehničke kulture? Mi smo potrošili 

oko  tridesetak, odnosno vi, četrdeset tisuća kuna na idejni projekt na toj lokaciji. Koja je daljnja 

procedura, to me zanima? 

 

 PETRA ŠKROBOT – Nakon sastanka na kojem je bio prisutan i gosp. Črnjak, gosp. 

Vlainić i gđa Jadranka Duić u Srednjoj školi u Samoboru. Nakon toga sam zatražila od gosp. 

Vlainića, moram pogledati koji je točno datum bio kada sam uputila mail, to je bilo dvije 

dvadeset druge godine, ali datum vam točan mogu dostaviti na uvid, gdje sam zatražila plan za 

pet godina što će se sve odvijati na području tog centra. Isto tako da se usuglasi tko će biti 

osnivač, jer je gosp. Vlainić u jednom trenutku govorio i o regionalnom centru zajednice 

tehničke kulture, na koji način će se regulirati upravljanje, koje će uloga tu biti Županije, koja 

Grada, na koji način će se sve to organizirati. No, međutim do danas nisam dobila nikakav 

odgovor, nikakav plan rada za pet godina i tu je stalo. Što se tiče samo prostora ono što je 

informacija i što su rekli iz Zajednice tehničke kulture da nije nužno da to bude prostor Langove, 

barem je gosp. Vlainić na taj način komunicirao, da može biti bilo koji drugi prostor na području 

grada Samobora, da su oni spremni i na to. Sada kada dobijem ono što sam zatražila možemo 

dalje nastaviti razgovarati i donijeti konkretne odgovore na pitanja. Mislim da je i vijećnica 

Sanja Horvat Iveković na jednom Gradskom vijeću kada je bio i gosp. Vlainić vezano uz 

izvješće isto komentirala upravo te odnose, odnosno tko će biti zadužen za koji segment, na 

koji način se planira osnivanje centra. To su neke stvari koje treba definirati prije samog ulaska 

u realizaciju projekta. Opet ponavljam, u jednom trenutku je bilo komunicirano da je Grad 

protiv centra, nikako nismo protiv, mi smo vijek apsolutno za projekte, ali je stvar na koji način 

ćemo pristupiti njima i na koji način ćemo krenuti u njihovu realizaciju. Puno je toga što treba 

definirati prije same realizacije.    

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

  

 MARKO POŽGAJ – Poštovani vijećniče Hržić, možda da pitate svoje stranačke 

kolege zašto ne naprave ovaj centar tehničke kulture, pošto oni grade sve po Samoboru, što smo 

imali u zadnje vrijeme vidjeti na društvenim mrežama. 

 Druga stvar, prije dvije godine kada je bilo isto izvješće na Vijeću, dao sam vam 

prijedlog gdje bi mogli graditi taj centar, čak je u vlasništvu države, jest da je sada tamo prašuma 

oko njega. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Evo, predlažu mi da gradsku upravu prešaltamo u Molvice, s 

obzirom da je sve iz Molvicama.  
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 DARKO LISEC – Bojao sam se da se gosp. Matija neće danas pojaviti. Pohvaljujem 

ovaj centar koji će se napraviti u Samoboru, mislim da će to sada ići sve puno lakše pošto je 

HDZ pobijedio. Kada se izgradi u Samoboru možemo doći svi zajedno se poslikati ispod centra 

i reći to je zasluga HDZ-a. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Zajednice tehničke kulture Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Izvještaj o radu Zajednice tehničke kulture grada Samobora za 2023. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - Informacija o radu 

Savjeta mladih Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Informacija o radu 

Savjeta mladih Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se informacija o radu Savjeta mladih Grada Samobora za 2023. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

 

AD28.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda - Izvještaj o 

korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za siječanj, veljaču i ožujak 

2024. godine. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za siječanj, veljaču i ožujak 2024. 

godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe za siječanj – ožujak 

2024. godine utvrđenih u Proračunu Grada Samobora za 2024. godinu i projekcijama za 2025. 

i 2026. godinu, u tekstu kao slijedi: 

- sredstva proračunske zalihe za siječanj – ožujak 2024. godine, utvrđena u Proračunu 

Grada Samobora za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godini , nisu 

korištena. 

 

 

AD29.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset devetu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Napominjem da negdje dvadesetog ili dvadeset šestog lipnja planirajte da bi imali novu 

sjednicu Gradskog vijeća, na vrijeme ćemo vas informirati. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Kada smo već pričali o toj dvadeset trećoj godini moram 

reći da je nama dvadeset treća godina bila rekordna po svemu, po broju projekata, po broju 

metara dužnih, po broju kvadrata, po veličini iznosa koje smo povukli iz EU fondova, sve te 

projekte ne bih uspješno mogli realizirati bez pomoći jedne vrste ljudi koji rade najnezahvalniji 

posao u gradu Samoboru, a to su predsjednici mjesnih odbora i gradskih četvrti. Jako, jako su 

puno truda dali, bili su od pomoći vezano za razgovore s vlasnicima zemljišta, takav support, 

divim se tim ljudima što to volonterski rade i skidam im kapu na tome svima. Stvarno bez njih 

ne bi mogli tako dobro to napraviti i želim da to i vijećnici čuju, a pogotovo građani grada 

Samobora. Imamo fakat dobre predsjednike mjesnih odbora i gradskih četvrti koji se puno trude 

a to je nažalost neprepoznato koliki je veliki doprinos njihov.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Dobro da se netko i sjetio naših predsjednika mjesnih odbora i 

gradskih četvrti koji stvarno rada.  

 

DARKO LISEC – Zahvalit ću se pročelniku Aleksandru na lijepim riječima, da ja sam 

predsjednik Mjesnog odbora Galgovo i puno se toga radi, komunikacija s ljudima, teške riječi, 

ovakve, onakve, ali sve uz koordinaciju s Gradom, s mještanima, to se rješava na obostrano 

zadovoljstvo. Ono za što sam se htio javiti najviše, htio sam se zahvaliti Matiji što radi na 

promociji mog mjesta Galgova, na takav način da se poslika i da malo to otiđe šire od našeg 
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mjesta Galgovo. Stvarno ti hvala Matija, nemoj misliti da sam protiv tebe, dapače pohvalit ću 

te, samo se slikaj i dalje i čim više investicija u Galgovu bit će još bolje. 

 

MATIJA HRŽIĆ -  Sve će oprostiti ali pobjedu na izborima neće, tako zahvaljujem 

gosp. Lisec na tome. Evo, da svi zezate malo HDZ, ništa, po mojim informacijama projektna 

dokumentacija za Glazbenu školu za nadogradnju na Županiji je gotova, natječaj je malo pa će 

izaći van, neću reći točan datum, ali vrlo, vrlo brzo to ide van. Znači, ide projekt od dva milijuna 

eura nadogradnje Glazbene škole. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Tko god u Grad Samobor doprinese bilo kakvu investiciju dobro je 

došla, bez obzira na sve. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvalit ću vijećniku Hržiću i opet ću ponoviti, kad vidim prvu 

lopatu zakopanu tu kod Glazbene škole onda ću vjerovati. Naravno, sve što dođe u Grad 

Samobor bit ćemo sretni i zahvalit ćemo od koje god političke opcije da dođe, jer nismo 

opterećeni time. Ono što ću također reći, a već sam u više navrata zahvalila, sada je još jednom 

prilika, s obzirom da su ovo godišnja izvješća za proteklo razdoblje, kao što je i pročelnik 

Mixich rekao brojke govore za sebe, nikad više projekata, nikad više sredstava uloženih u 

infrastrukturi i kapitalne projekte. Naravno da se ponosimo s time, ali toga svega ne bi bilo bez 

svih djelatnika Grada, pročelnika, naravno i vas gradskih vijećnika koji ste bili konstruktivni i 

zajedničkim snagama smo donijeli odluke za dobrobit grada, isto tako i gradskih ustanova, svi 

su tu dali doprinos da radimo za dobrobit grada i svih građana i zato vam još jednom 

zahvaljujem na tome i nadam se da ćemo nastaviti tako do kraja ovog mandata i realizirati 

mnogo projekata u narednom periodu. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? Nema, zahvaljujem se na radu na današnjoj sjednici 

i vidimo se negdje između dvadesetog i dvadeset šestog lipnja. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 30. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Dovršeno u 18.55 sati. 
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